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ROMANIA
JUDETUL VRANCEA
MUNICIPIUL FOCSANI
CONSILIUL LOCAL

PROCES VERBAL, din 27 iulie 2017
 
Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr.1 bis, are loc sedinta ordinara a
Consiliului Local al municipiului Focsani.
D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta ordinara din 29.06.2017, sedinta convocata
prin dispozitia d-nului Primar nr. 1138 / 21.07.2017, constatand ca in sala sunt prezenti to?i cei 21 de consilieri locali, ce
alcatuiesc Consiliul Local municipal Focsani.
Este intrunit cvorumul necesar pentru ca sedinta sa fie legal constituita, este astfel indeplinita conditia art. 40 alin. (1) din Legea
nr. 215/2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana, supune votului procesul verbal al sedintei ordinare din
29.06.2017.
Nu sunt observatii pe marginea celor consemnate si se aproba cu 21 voturi „pentru".
La sedinta participa:
? d-nul Cristi Valentin Misaila - Primarul municipiului Focsani;
? d-na Carmen Grosu - Director executiv - Directia Economica;
? d-na Simona Poieana - sef serviciu buget contabilitate;
? d-na Carmen Ghiu?a - sef serviciu juridic contencios;
? d-na Rodica Constantinescu - administratie publica locala;
? d-na Paula Mindru - inspector seviciul administrarea patrimoniului;
? d-na Cristina Costin - sef serviciu investi?ii;
? d-na Andreea Cherciu - inspector serviciul urbanism;
? d-nul Florinel Ionascu - inspector de specialitate aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
? d-nul Marian Mihu - inspector compartiment informatica;
? d-nul Dan Grigoras - inspector serviciul impozite si taxe locale;
? d-nul Marius Manoliu - consilier, Cabinet Primar;
? d-na Silvica Manole - inspector birou agricultura;
? d-na Emanuela Botezatu - inspector compartiment transport;
? d-nul Dorian Alecsandrescu - Director SC Parking SA;
? d-nul Viorel Profiroiu - Director SC CUP Salubritate SA;
? d-nul Ion Diaconu - Director SC Transport Public SA;
? d-na Maria Murgoci - Director ?ara Vrancei;
? d-nul Valentin Gheorghi?a - Director Ateneul Popular Mr. Gh. Pastia;
? d-na Otilia Stoica - Direc?ia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
? d-nul Stoian Voicu - Direc?ia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani.
La sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-media locale.
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana „suntem intr-o postura oarecum delicata, dupa cum sti?i la
ultima sedin?a ordinara trebuia sa alegem presedinte de sedin?a pentru urmatoarele 3 luni. Cele doua propuneri formulate nu
au indeplinit numarul de voturi minim necesare pentru a prelua fun?ia incepand cu luna iulie, in aceste condi?ii va rog sa face?i
propuneri ca astazi la inceput de sedin?a sa nominalizam presedintele de sedin?a."
Dl.consilier Ionu? Mersoiu „grupul PSD propune pe dl. consilier-viceprimar Marius Eusebiu Iorga ca presedinte de sedin?a
pentru urmatoarele 3 luni."
Dl. consilier Dan Buzoi „din partea noastra il propunem pe dl. consilier Costel Barsan."
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana supune la vot prima propunere pentru dl. consilier Iorga Marius
Eusebiu si sunt 12 voturi „pentru" si 9 voturi „ab?inere".
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana supune la vot ca dl. consilier Barsan Costel sa fie presedinte de
sedin?a si sunt 9 voturi „pentru" si 12 voturi „ab?inere".
Asa cum am invocat si data trecuta Ordonan?a de Guvern nr. 35 vorbeste ca presedintele de sedin?a se alege prin votul
deschis al consilierilor locali, majoritatea consilierilor locali in func?ie. Cum 12 este mai mare decat 9, constat ca dl. consilier
Iorga Marius Eusebiu a ob?inut mai multe voturi decat dl. consilier Barsan Costel si dumnealui va fi presedinte de sedin?a
pentru luna iulie, august si septembrie."

Presedintele de sedinta d-nul Marius Eusebiu Iorga „inainte de a supune la vot ordinea de zi daca mai ave?i modificari ale
acesteia?"
Dl. consilier Neculai Tanase „eu as vrea ca proiectul de la punctul 46 unde este vorba de niste tineri acolo, sa-l mutam pe
pozitia a 4-a pentru ca ei sunt veniti aici in sala si nu are rost sa stea pana la sfarsit. Daca se poate acest lucru."
Presedintele de sedinta d-nul Marius Eusebiu Iorga „din cate stiu eu stimate d-le consilier ordinea nu se poate modifica in
timpul sedintei, dar mai bine ii cerem parerea d-lui secretar."

Dl. consilier Neculai Tanase „s-au facut de foarte multe sedin?e, s-a schimbat ordinea in foarte multe sedin?e. Daca
dumneavoastra a?i uitat imi pare rau."
Presedintele de sedinta d-nul Marius Eusebiu Iorga „nu s-a schimbat, atata timp cat eu am fost consilier local."
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Dl. consilier Neculai Tanase „s-a schimbat de foarte multe ori ordinea, la fiecare sedin?a se intampla cate o schimbare."
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana „in?eleg ca argumenul dumneavoastra este ca in sala sunt
tineri si...?"
Dl. consilier Neculai Tanase „si ca sa nu mai stea pana la sfarsitul sedin?ei acesta era argumentul."
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana „prezen?a nu este obligatorie asa cum sedin?a este deschisa
si publica, fiecare participa dupa cum crede de cuviin?a. Daca au timp pot ramane, daca nu au timp nu pot sta, nu este
obligatorie, pentru ca ini?iatorii acestui proiect nu sunt tinerii."
Dl. consilier Neculai Tanase „eu am intrebat daca se poate."
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana „da, dar trebuie sa va raspund. Ini?iatorii acestui proiect sunte?i
dumneavoastra si grupul pe care il reprezenta?i, nu tinerii sunt ini?iatorii acestui proiect de hotarare."
Dl. consilier Neculai Tanase „nu are legatura cu ini?iatorii. D-le secretar, probabil ca nu m-a?i in?eles, deci este proiectul de la
punctul 46, am rugat daca se poate sa vina pe pozi?ia a patra, nu este vorba nici e ini?iatori, nici de nimeni. Asta a fost singura
chestie. Nu are rost sa discutam prea mult, daca se poate bine, daca nu se poate, asta este. O sa fiu foarte atent la
urmatoarele sedin?e cand se mai intampla asa ceva, chiar o sa va rog pe dumneavoastra sa ave?i acelasi punct de vedere,
pentru ca aproape la fiecare sedin?a se mai intampla obiectiv sau neobiectiv."
D-nul Secretar al municipiului Focsani, Eduard-Marian Corhana „d-le consilier nu mi-am terminat ideea, fiecare propunere se
supune la vot, dumneavoastra ca si Consiliul Local hotara?i daca schimba?i sau nu ordinea de zi asa cum a fost gandita la
modul in care a fost ea ini?iata la momentul de 21.07.2017 cand a fost emisa dispozi?ia."
Presedintele de sedinta d-nul Marius Eusebiu Iorga „parerea mea ca incheiem si cu prima solicitare a d-lui consilier, ordinea de
zi nu a schimbata niciodata si cred ca este ilegal sa o schimbam acum, nici nu gasesc un motiv solid sa supunem la vot. Nu stiu
ce este asa de grav."
Dl. consilier Neculai Tanase „vroiam sa mai rog asa cum am rugat si la sedin?a de comisie, datorita faptului ca nu este foarte
clar organizarea Direc?iei de Dezvoltare, CUP Salubritate, eu v-as fi rugat daca se poate retrage proiectul de la punctul 15,
pentru o luna nu pentru mai mult, ma adresez d-lui Primar aici, ca dansul l-a ini?iat, daca se poate retrage pentru o luna, daca
nu se poate nu. Nu este nimic imperativ nici pentru primul punct, nici pentru al doilea, eu am intrebat."
Dl. Primar al municipiului Focsani Cristi Valentin Misaila „care este argumentul?"
Dl. consilier Neculai Tanase „argumentul l-am spus si la comisii si l-am repetat si acum, inca nu este foarte clar, necesita?ile
pentru acea cladire, nu ca nu ar fi necesara, dar trebuie impar?ite, mie mi se pare o cladire mare acolo, s-ar putea sa mai
incapa si altceva inafara de Direc?ia de Dezvoltare. Trebuie gandit inainte mai bine si compartimentarea si o luna nu ar fi nici o
nenorocire, este o intrebare, nu este nici o problema, nu este nimic imperativ."
Dl. Primar al municipiului Focsani Cristi Valentin Misaila „de ce nu a?i venit cu argumentul acesta si data trecuta cand a?i fost
impotriva?"
Dl. consilier Neculai Tanase „cand am fost impotriva?"
Dl. Primar al municipiului Focsani Cristi Valentin Misaila „la sedin?a precedenta. L-am mai amanat o luna, cat sa-l mai
amanam, este o procedura care oricum este destul de greoaie, pana se face evaluarea, pana se face achizi?ia, dureaza. Eu
nu-l retrag."
Dl. consilier Costel Barsan „propun introducerea pe ordinea de zi a unui proiect de hotarare privind abrogarea Hotararii
Consiliului Local al municipiului Focsani nr. 514 din data 22.12.2016 privind insusirea studiului pentru definirea zonelor unitare
de incalzire din municipiul Focsani si stabilirea zonelor unitare de incalzire din municipiul Focsani alimentate cu energie termica
in sistemul centralizat al municipiului Focsani."

Presedintele de sedinta d-nul Marius Eusebiu Iorga: prezinta proiectul ordinii de zi care cuprinde 46 puncte:
Sectiunea I - proiecte de hotarari
1. proiect de hotarare privind alegerea unui presedinte de sedin?a pentru Consiliul local al municipiului Focsani pe o perioada
de trei luni, incepand cu luna iulie 2017;
2. proiect de hotarare privind conferirea titlului de ceta?ean de onoare al municipiului Focsani Caporalului cls. A III-a Puiu
Constantin;
3. proiect de hotarare privind conferirea titlului de ceta?ean de onoare al municipiului Focsani sportivei Dan?is Mirela;
4. proiect de hotarare privind aprobarea execu?iei bugetului local al municipiului Focsani si bugetului institu?iilor finan?ate
partial si activita?ilor finan?ate integral din venituri proprii, pe semestrul I 2017, detaliate pe sec?iunea de func?ionare si
sec?iunea de dezvoltare;
5. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii si completarii art. 1 si 2 si anexelor nr. 1 si nr. 2 la Hotararea Consiliului local
al municipiului Focsani nr. 224/2017 privind aprobarea alocarii din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2017, a sumei
55,30 mii lei pentru premierea elevilor din unita?ile de inva?amant preuniversitar de stat care au ob?inut rezultate deosebite la
olimpiadele si concursurile scolare pe discipline - faza na?ionala, organizate in perioada iunie 2016 - iunie 2017;
6. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii art. 2 si art. 3 din Hotararea Consiliului local al municipiului Focsani nr.
36/215 din 31.07.2012 privind aprobarea modificarii tarifelor locale pentru producerea, transportul, distribu?ia si furnizarea
energiei termice de catre S.C. ENET S.A. Focsani;
7. proiect de hotarare privind aprobarea alocarii sumei de 9,00 mii lei din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2017
reprezentand cheltuieli aferente proiectului Erasmus + European Youth Training derulat de Colegiul Tehnic Auto Traian Vuia
Focsani in perioada 23 septembrie - 21 octombrie 2017;
8. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii art. 1 din H.C.L. nr. 92/28.03.2017 privind aprobarea utilizarii, in anul 2017,
a excedentului bugetului local rezultat la incheierea exercitiului bugetar al anului precedent, cu modificarile ulterioare;
9. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului general al municipiului Focsani pe anul 2017;
10. proiect de hotarare privind aprobarea salariilor de baza aferente func?iilor din cadrul familiei ocupa?ionale „Administra?ie",
utilizate in aparatul de specialitate al Primariei municipiului Focsani, in aparatul permanent de lucru al Consiliului local al
municipiului Focsani, precum si in cadrul serviciilor publice din subordinea Consiliului local al municipiului Focsani;
11. proiect de hotarare privind modificarea anexei nr. 3 la Hotararea Consiliului Local a municipiului Focsani nr. 276/2014
pentru aprobarea Regulamentului de organizare si func?ionare, organigramei, statului de func?ii si numarului de personal ale
Serviciului Public Comunitar de Eviden?a a Persoanelor al municipiului Focsani, cu modificarile si completarile ulterioare;

12. proiect de hotarare privind insusirea completarilor si modificarilor aduse anexei la Hotararea Consiliului local al municipiului
Focsani nr. 383/2015 pentru insusirea inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul public al municipiului Focsani, cu
modificarile si completarile ulterioare;
13. proiect de hotarare privind modificarea si completarea Hotararii Consiliului local al municipiului Focsani nr. 384/2015 pentru
aprobarea inventarului bunurilor care alcatuiesc domeniul privat al municipiului Focsani, cu modificarile si completarile
ulterioare;
14. proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului local al municipiului Focsani nr. 302/2006 privind aprobarea



delegarii dreptului de administrare catre unita?ile de inva?amant preuniversitar de stat din municipiul Focsani asupra cladirilor si
terenurilor aferente ce apar?in domeniului public si privat al municipiului Focsani, in care acestea func?ioneaza, cu modificarile
si completarile ulterioare;
15. proiect de hotarare privind aprobarea ini?ierii procedurii de cumparare a unui imobil compus din cladire si teren in suprafa?a
de 1277,00 mp, situat in municipiul Focsani, str. Comisia Centrala nr. 80A, T 80, P 4628 si a caii de acces aferenta acestui
imobil in suprafa?a de 352,00 mp T 81, P 4638;
16. proiect de hotarare privind abrogarea Hotararii Consiliului local al municipiului Focsani nr. 160/2006 privind aprobarea darii
in administrare catre Direc?ia Pentru Agricultura si Dezvoltare Rurala Vrancea, a terenului apar?inand domeniului public al
municipiului Focsani, in suprafa?a de 1500 mp. situat pe teritoriul administrativ al municipiului Focsani, tarlaua 72, parcela 373,
in vederea amplasarii unei instala?ii de lansare a rachetelor antigrindina, pe durata existen?ei obiectivului;
17. proiect de hotarare privind completarea si modificarea Hotararii Consiliului local a municipiului Focsani nr. 59/2007 privind
aprobarea inventarierii si clasificarii parcarilor si locurilor de parcare din municipiul Focsani, cu modificarile si completarile
ulterioare;
18. proiect de hotarare privind cooperarea Municipiului Focsani cu Asocia?ia Culturala Estica, in calitate de co-organizator al
celei de a doua edi?ii a „Focsani Blues Festival" in perioada 8-10.09.2017;
19. proiect de hotarare privind constituirea dreptului de superficie cu titlu oneros asupra terenului in suprafa?a de 14,50 mp.,
situat in Focsani, str. Pct. Grigorscu nr. 14, bl. 14, sc. 2, ap. 23, apar?inand domeniului privat al municipiului Focsani, in
favoarea domnului Serea Ionel;
20. proiect de hotarare privind constituirea dreptului de superficie cu titlu oneros asupra terenului in suprafa?a de 3,50 mp.,
situat in Focsani, str. Dornei nr. 6, bl. 6, ap. 1, apar?inand domeniului privat al municipiului Focsani, in favoarea doamnei
Bercariu Monica Gabriela;

21. proiect de hotarare privind aprobarea constituirii cu titlu gratuit a dreptului de uz si servitute asupra unui teren in suprafa?a
de 57,50 m.l., catre ENGIE ROMANIA SA - DISTRIGAZ SUD RE?ELE SRL;
22. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licita?ie publica, a terenului in suprafa?a de 76,00 mp situat in Focsani,
Aleea Echita?ii nr. 25A, jude?ul Vrancea, T. 204, P % 11172 ce apar?ine domeniului privat al municipiului Focsani, catre
Asocia?ia „VRANCEA PENTRU TO?I";
23. proiect de hotarare privind aprobarea vanzarii fara licita?ie publica, a terenului in suprafa?a de 10,81 mp situat in Focsani,
Str. Duiliu Zamfirescu nr. 5, ap. 1, jude?ul Vrancea, T. 92, P. % 5275 ce apar?ine domeniului privat al municipiului Focsani,
catre Bordea Madalina Gabriela;
24. proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza locuin?e pentru tineri destinate
inchirierii, conform Normelor metodologice de punere in aplicare a prevederilor Legii nr.152/1998 republicata si modificata si a
Hotararii Consiliului Local nr. 124/2017 privind aprobarea listei de priorita?i;
25. proiect de hotarare privind aprobarea unui schimb de locuinte ANL situate in Focsani, Cartierul Tineretului Sud, solicitate de
titularii contractelor de inchiriere in conformitate cu Legea nr.152/1998 republicata, cu modificarile si completarile ulterioare;
26. proiect de hotarare privind aprobarea listei nominale cu persoanele carora li se repartizeaza locuin?e cu chirie din fondul
locativ de stat, in baza prevederilor Legii locuintei nr. 114/1996, republicata si modificata;
27. proiect de hotarare privind aprobarea criteriilor in baza carora se repartizeaza locuin?e sociale, precum si actele necesare
pentru depunerea dosarului de locuin?a sociala;
28. proiect de hotarare privind modificarea Hotararii Consiliului local al municipiului Focsani nr. 396/2016 privind reglementarea
circula?iei rutiere pentru autovehiculele de transport marfuri cu masa maxima autorizata mai mare de 3,5 tone, exceptand
mijloacele de transport in comun, pe raza municipiului Focsani, modificata prin HCL nr. 149/2017;
29. proiect de hotarare privind atribuirea unui numar de 9 autoriza?ii taxi disponibile, pentru realizarea serviciului de transport
persoane in regim de taxi, pe raza municipiului Focsani;

30. proiect de hotarare privind modificarea anexei 1 la Hotararea Consiliului local al municipiului Focsani nr. 100/2011 pentru
aprobarea Regulamentului de organizare si executare a serviciilor de transport in regim de taxi si in regim de inchiriere pe raza
municipiului Focsani, modificata prin HCL nr. 180/2014, HCL nr. 395/2016 si HCL nr. 63/2017;
31. proiect de hotarare privind aprobarea Raportului Consultarii si Informarii Publicului nr. 9091/09.02.2017 privind
documenta?ia P.U.Z. si aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Atragere in intravilan a suprafe?ei de 1007 mp pentru construire
locuin?a, anexa si imprejmuire" Focsani, extravilan, str. Cuza Voda, T 30, P 153, nr. cad. 10092/1N;
32. proiect de hotarare privind aprobarea Raportului Consultarii si Informarii Publicului nr. 41149/12.06.2017 privind
documenta?ia P.U.Z. si aprobarea Planului Urbanistic Zonal „Construire Retail Park Focsani si imprjmuire" Focsani, generat de
imobilele amplasate in str. Brailei nr. 102, nr. cad. 9826N si 777/4N;
33. proiect de hotarare privind aprobarea infiin?arii si alegerii formei de gestiune a Serviciului public de salubrizare in municipiul
Focsani;
34. proiect de hotarare privind modificarea HCL nr. 30/2014 privind asocierea Municipiului Focsani prin Consiliul local Focsani
cu Comuna Golesti prin Consiliul local al comunei Golesti, in vederea constituirii Asocia?iei de Dezvoltare Intercomunitara
pentru serviciul de salubrizare a localita?ilor Focsani si Golesti jude?ul Vrancea, cu modificarile ulterioare;
35. proiect de hotarare privind modificarea HCL nr. 31/2014 privind mandatarea Asocia?iei de Dezvoltare Intercomunitara
pentru serviciul de salubrizare a localita?ilor Focsani si Golesti jude?ul Vrancea de a delega gestiunea serviciului de salubrizare
menajera de pe raza administrativa a municipiului Focsani precum si exercitarea atribu?iilor, drepturilor si obliga?iilor Consiliului
local al municipiului Focsani in acest domeniu, cu modificarile ulterioare;
36. proiect de hotarare privind aprobarea transferului fara plata a bunurilor necesare desfasurarii activita?ii de salubritate
stradala de la Direc?ia de Dezvoltare Servicii Publice Focsani la S.C. CUP Salubritate S.A. Focsani;
37. proiect de hotarare privind trecerea personalului care realizeaza activitatea de salubrizare stradala de la Direc?ia de
Dezvoltare Servicii Publice Focsani la S.C. CUP Salubritate S.A. Focsani;
38. proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, statului de func?ii si numarului de personal pentru Direc?ia de
Dezvoltare Servicii Publice Focsani;
 
39. proiect de hotarare privind modificarea Regulamentului de organizare si func?ionare al Direc?iei de Dezvoltare Servicii
Publice Focsani, aprobat prin Hotararea Consiliului local al municipiului Focsani nr. 102/2001, cu modificarile si completarile
ulterioare;
40. proiect de hotarare privind mandatarea Asocia?iei de Dezvoltare Intercomunitara pentru serviciul de salubrizare a
localita?ilor Focsani si Golesti jude?ul Vrancea de a delega gestiunea serviciului de iluminat public in municipiul Focsani,
precum si exercitarea atribu?iilor, drepturilor si obliga?iilor Consiliului local al municipiului Focsani in acest domeniu;
41. proiect de hotarare privind mandatarea Asocia?iei de Dezvoltare Intercomunitara pentru serviciul de salubrizare a



localita?ilor Focsani si Golesti jude?ul Vrancea sa exercite dreptul de a pune la dispozi?ie sistemul de utilita?i publice aferent
serviciului de iluminat public in municipiul Focsani;
42. proiect de hotarare privind aprobarea ini?ierii procedurii de preluare a Sta?iei de asfalt din patrimoniul CUP SALUBRITATE
S.A. Focsani;
43. proiect de hotarare privind desemnarea mandatarului Consiliului local al municipiului Focsani in Adunarea Generala a
Ac?ionarilor la SC TRANSPORT PUBLIC SA Focsani;
44. proiect de hotarare privind desemnarea mandatarului Consiliului local al municipiului Focsani in Adunarea Generala a
Ac?ionarilor la SC ENET SA Focsani;
45. proiect de hotarare privind modificarea anexei la Hotararea Consiliului local al municipiului Focsani nr. 140/2010 pentru
aprobarea Normelor ce specifica condi?iile de crestere si ingrijire a animalelor domestice si de companie in municipiul Focsani;
46. proiect de hotarare privind aprobarea modificarii Hotararii Consiliului local al municipiului Focsani nr. 93/2017 privind
aprobarea numarului de burse si a cuantumului unei burse pentru elevii de la cursurile cu frecven?a din unita?ile de inva?amant
preuniversitar de stat finan?ate din bugetul local al municipiului Focsani pe anul 2017;
Sec?iunea a II-a - rapoarte, informari
1. Raport privind verificarea activita?ii asisten?ilor personali ai persoanelor cu handicap in semestrul I al anului 2017, asisten?i
care lucreaza in baza contractului de munca incheiat cu Primaria municipiului Focsani;
2. Informare privind obligaiile prevazute in Legea nr. 184/2016 de completare si actualizare a Formularelor de intergritate
aferente procedurilor de atribuire derulate in SEAP.

Sectiunea a III-a - discutii, declaratii politice

Se supune la vot introducerea proiectului de hotarare si se aproba cu 21 voturi „pentru".
Se supune la vot ordinea de zi in totalitatea sa si se aproba cu 21 voturi „pentru".

Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind alegerea unui presedinte de sedin?a pentru Consiliul local al
municipiului Focsani pe o perioada de trei luni, incepand cu luna iulie 2017.
Nu sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 17 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 254

Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind conferirea titlului de ceta?ean de onoare al municipiului Focsani
Caporalului cls. A III-a Puiu Constantin.
Presedintele de sedinta d-nul Marius Eusebiu Iorga intreaba daca sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare.
Dl. consilier Emanuel Gongu „il cunosc de ceva timp pe dl. Puiu Constantin si din intamplare am citit in ziare si culmea nu in
ziarele vrancene, despre actele de eroism pe care le are in palmares, sa spunem asa. Este un om deosebit, merita tot respectul
si aprecierea noastra."
Dl. Puiu Constantin „d-le Primar, d-nilor viceprimari, d-nelor si d-nilor consilieri ?in sa va mul?umesc ca sunt alaturi astazi aici,
sunt coplesit de emo?ii, sunt pentru prima data asa. Pe campul de lupta ma manifest altfel daca pot spune asa. Mul?umesc in
primul rand d-lui consilier Gongu care a citit in presa, pe site-urile de socializare a vazut despre ceea ce am realizat. Sunt un
caporal profesionist, am participat la mai multe misiuni interne si interna?ionale, am fost in Irak, de 4 ori in Afganistan, am
salvat, daca pot spune asa mai mul?i camarazi, dintre care din pacate unii dintre ei si-au pierdut via?a. Am participat la
salvarea unor militari canadieni dupa prabusirea unui elicopter in anul 2009. Sunt intors recent din teatrul de opera?ii din
Afganistan unde am participat cu Rechinii Albi din Constan?a. Va mul?umesc!"
Dl. Primar al municipiului Focsani Cristi Valentin Misaila „noi suntem mandri ca avem printre focsaneni si oameni de onoare pe
care putem sa ne bazam la bine si la greu. Felicitari!"
Nu mai sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 255

Se prezinta punctul 3 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind conferirea titlului de ceta?ean de onoare al municipiului Focsani
sportivei Dan?is Mirela.
Presedintele de sedinta d-nul Marius Eusebiu Iorga intreaba daca sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare.
D-na Dan?is Mirela „buna ziua stimate d-le Primar, d-nilor viceprimari, d-nelor si d-nilor consilieri, d-le consilier Emanuel Gongu
si d-le consilier Mihai Petru?, va mul?umesc pentru conferirea titlului de ceta?ean de onoare. As vrea sa mul?umesc si d-nilor
antrenori Jenica Cherciu, Mariana Dragan, Stanculescu Mihai de la Clubul Sportiv de Gimnastica Focsani, unde m-au ini?iat in
tainele gimnasticii. De asemenea as mai adauga mul?umiri d-lui Nicolae Forminte, antrenorul lotului olimpic de gimnastica,
d-nei Mariana Bitan, Octavian Bellu si d-nei antrenor federal Anca Grigoras Mihailescu care au contribuit la cucerirea celor
peste 100 de medalii si trofee care spun eu ca nu sunt pu?ine de astfel. As vrea sa men?ionez cele mai importante medalii ale
mele, in anul 1995 la Campionatul European de la Charleroi o medalie de aur si doua de argint, in anul 1996 la Olimpiada de la
Atlanta o medalie de bronz si in anul 1997 o medalie de aur la Campionatul mondial. Va mul?umesc tuturor si imi cer scuze
daca din cauza emo?iilor am omis pe cineva. In incheiere vreau sa va asigur ca pe langa frumoasa mea cariera incununata cu
succes am reprezentat cu mandrie si onoare orasul Focsani si am ridicat tricolorul Romaniei pe cel mai inalt catarg. Va
mul?umesc si sper ca pe viitor sa pot activa la Clubul Sportiv de Gimnastica Focsani unde am facut primii pasi si apreciez ca
prezen?a mea acolo ar fi un plus de valoare."
Dl. Primar al municipiului Focsani Cristi Valentin Misaila „felicitari. Iata ca avem astazi bucuria de avea alaturi de noi, doi
ambasadori ai municipiului Focsani, da?i-mi voie sa-i numesc, pentru ca dumnealor, asa cum a spus si d-na mai devreme au
dus cu mandrie numele municipiului din care fac parte, a orasului natal Focsani si totodata nu numai al municipiului, ci si al
Romaniei. Sunte?i adevara?i romani. Va felicitam!"
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 256

Se prezinta punctul 4 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea execu?iei bugetului local al municipiului Focsani si
bugetului institu?iilor finan?ate partial si activita?ilor finan?ate integral din venituri proprii, pe semestrul I 2017, detaliate pe
sec?iunea de func?ionare si sec?iunea de dezvoltare.
Presedintele de sedinta d-nul Marius Eusebiu Iorga intreaba daca sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare.

D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „vroiam sa intervin la acest punct deoarece este vorba de partea de buget, pe primul
semestru a anului 2017 si as avea cateva intrebari si as vrea ca aparatul de specialitate sa bunavoiasca a raspunde. In sensul
in care s-au acordat 50 mii lei cu incredin?are directa pentru un contract de formare profesionala, stiu ca func?ionarii publici
trebuie sa mearga la 2 ani la formare profesionala, intrebarea mea era, de ce aceste cursuri nu se pot organiza in municipiul
Focsani, putem aduce lectori aici? Cursul este de persoana 1.100 lei, iar cazarea si masa atinge 2.800 lei ceea ce mi se pare
exagerat de mult in condi?iile in care vorbim de banii ceta?enilor municipiului Focsani si aducand lectori in oras pre?ul cursului



ar scadea, cazarea si masa nu ar intra in discu?ie, numai pentru cei care predau si cred ca ar fi mult mai benefic si pentru
func?ionarii din Primaria Focsani."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „nu cred ca trebuie sa apelam neaparat la aparatul de specialitate, aceste
cursuri au fost, sunt si vor fi organizate la nivelul, nu a municipiului Focsani, ci a tuturor municipiilor din Romania, sunt cursuri
de perfec?ionare, sunt achizi?ionate pe SEAP. Deci foarte legal."
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „imi cer scuze, nu am intrebat acest lucru."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „daca ve?i dori neaparat ve?i primi in scris."
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „imi cer scuze d-le presedinte, am intrebat este sedinta publica. De ce nu se putea organiza
aceste cursuri in condi?iile este incheiat cu contract pe 6 luni cu o firma, angaja?ii Primaiei merg intre 5 si 7 zile la mare vara si
intre 5 si 7 zile la munte iarna. Va rog sa-mi raspunde?i de ce nu se putea organiza in Focsani si atunci clar ca aceste costuri
ale cursurilor erau mult mai mici, decat cei 50 mii lei. Asta era intrebarea mea."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „va da?i seama in primul rand ca aceste cursuri pe care noi le-am comandat pe
SEAP, deci total legal, nu sunt organizate de nimeni in jude?ul Vrancea, atunci v-as fi rugat sa ne da?i un exemplu daca
cunoaste?i pe cineva care face aceste cursuri. In al doilea rand o sa primi?i un raspuns in scris, in cel mai scurt timp posibil."
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „am iarasi o intrebare referitoare la schelele din Pia?a Unirii care inconjoara monumentul si
sa-mi spune?i si mie va rog ca stau acolo de aproximativ 2 luni, carei firme i se plateste acea chirie pentru ca nu stau degeaba
schelele acelea? In situa?ia in care aveam o problema, in ziua in care... am spus si repet schelele din Pia?a Unirii sunt acolo de
aproximativ 2 luni. Intrebarea mea era de ce zac acolo in condi?iile in care nu avem o problema acum? Schelele trebuiesc sa
fie montate in momentul in care se intervine asupra acelui lucru care trebuie sa se refaca sau sa se repare. Puteam plati chirie
in ziua in care avem o problema si a intervenit, intr-adevar s-a luat placa respectiva si in ziua in care se monteaza la loc."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „d-na consilier imi dau seama ca dumneavoastra ave?i chef de vorba astazi.
Ieri nu m-a?i intrebat si nu a?i intrebat pe nimeni la comisie aceste lucruri. Binein?eles ca este datoria noastra sa va dam un
raspuns in scris si-l ve?i primi cu siguran?a pentru ca in momentul in care eu v-as da un raspuns acum ar trebui sa fur celorlal?i
colegi, cel pu?in o jumatate de ora."
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „este vorba de banul public d-le presedinte de sedin?a. De aceea pun aceste intrebari ."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „tocmai pentru ca aici nu ne jucam si ve?i primi un raspuns cat se poate de
legal si detaliat in legatura cu aceasta problema."
Dl. consilier Ionu? Filimon „d-le presedinte este chiar asa de greu sa ne da?i un raspuns mai ales ca avem si ceta?enii aici, nu
mi se pare o chestiune, trebuie data in scris, haide?i barem sa ne lamurim, ca nu ne-a?i lamurit pana acum."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „eu v-am dat un raspuns, nu stiu ce sa va mai spun. Alta intrebare?"
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „pentru ca provine din Guvernul minunat. Haideti sa revenim la alta intreabare. La fel prin
incredin?are directa la fel s-a atribuit un contract de montare a tabli?elor pe blocuri. Stim foarte bine, in tot orasul a aparut din
toamna anului trecut, daca nu ma insel acele tabli?e. Sunt sesizari ale ceta?enilor care atesta ca dumnealor de 40-50 de ani
stau pe o anumita strada, de fapt nu mai locuiesc acolo, pentru ca sunt unele blocuri pentru cine nu stie si zona de care ma
ocup si zonele de care ma ocup in oras, dau imediat si exemple de strazi si se poate verifica, in denumirea strazii este si cifra si
litera, s-a omis litera, oamenii sunt pusi pe drumuri pentru ca a veni la Primarie sa-si ia adeverin?a de nomenclator stradal,
ingreuneaza munca departamentului de urbanism, daca trebuiesc sa-si vanda imobilele le trebuiesc car?i funciare intocmite,
este minim 500 lei taxa si plus ca trebuie sa-si schimbe...."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „imi cer scuze ramane?i unde v-am intrerupt eu, cu scuzele de rigoare, ceea
ce-mi spune?i dumneavoatra face obiectul unui proiect de hotarare?"
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „da, pentru ca s-au incredin?at bani din bugetul local."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „este vorba de str. Teiului?"
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „si strada Bucegi."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „nu este vina Primariei, atat pot sa va spun."
 
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „Primaria a incredin?at un contract, scuza?i-ma, in ce baza si cum se realizeaza acel contract
cred ca este datoria Primariei ca parte contractanta."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „ca sa va raspund mai in scurt, sper sa in?elege?i la ultimul recensamant s-au
modificat anumite blocuri, strazile au ramas aceleasi, daca pe str. Teiului era bl. A1, B2, C3 si asa mai departe s-a simplificat
modul de numerotare in blocul 1, blocul 2, blocul 3, dar nu noi. Iarasi intram in polemici."
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „eu nu vorbesc de polemica, ci de faptul ca oamenii sunt pusi pe drumuri, platesc taxe pe
care nu ar trebui sa le plateasca si mai mult decat atat dumnealor sunt in imposibilitatea sa-si rezolve problemele, altele decat
le da Primaria pe cap, despre asta era vorba. Iarasi vreau sa vorbesc de auditul extern care s-a organizat, la fel, este tot la
buget."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „o sa luam in considerare propunerea dumneavoastra, o sa o rezolvam in cel
mai scurt timp probabil si va da?i seama ca stiam si noi de acest lucru. Va rog daca e posibil sa fie notificarea facuta in scris."
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „d-le presedinte de sedin?a interpelarea se numeste cerere verbala, eu nu trebuie sa fac
nimic scris, in calitatea pe care o am."
Dl. consilier Ionu? Filimon „d-le Primar ave?i microfon pute?i vorbi, nu musai sa sufla?i."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „va aten?ionez ca nu v-am dat cuvantul si daca se mai intampla haosul de data
trecuta o sa aplic sanc?iuni, fara nici un misto. Va rog frumos cere?i cuvantul, suntem niste oameni civiliza?i, nu suntem pe
strada, nici la pia?a. Cere?i cuvantul si vi-l dau, ne respectam, va respectam."

Dl. consilier Neculai Tanase „colegii mei au adresat cateva intrebat si aici reiese o lipsa de transparen?a. Dumneavoastra ne
cere?i sa votam un proiect care este intr-o mare parte lipsit de transparen?a. Adica dumneavoastra nu sti?i ce a?i facut, trebuie
sa da?i in scris."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „cred ca astazi ave?i chef de glume, ieri a?i fost la sedin?a de comisii."
Dl. consilier Neculai Tanase „dumneavoastra ave?i impresia ca eu glumesc cu dumneavoastra?"
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „da, aceasta impresie o am."

Dl. consilier Neculai Tanase „daca lua?i in deradere ceea ce spunem noi. Sunt multe neclarita?i, am vazut deunazi ca,
cura?enia nu mai este facuta de personalul care o facea de obicei, oamenii au fost da?i afara, s-a luat o firma de cura?enie. Eu
nu spun ca nu este rau sau ca este bine, dar a fost lipsit de transparen?a acest lucru. D-le Primar daca ave?i ceva de
completat. Eu nu le i-au in gluma, dumneavoastra le lua?i in gluma eu stiu, se vede ca nu va pasa foarte mult de banul public."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „d-le consilier ori nu va pricepe?i, ori ne lua?i in ras. A?i fost la comisie si ieri si
alaltaieri si s-au discutat toate aceste probleme. Unde a?i gasit lipsa de transparen?a?"
Dl. consilier Neculai Tanase „uite acum."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „acum unde?"



Dl. consilier Neculai Tanase „vi s-a pus o intrebare la formarea profesionala si sa dam un raspuns in scris si tot asa in scris.
Noroc ca va suflat dl. Primar, sunte?i viceprimar nu?"
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „nu mi-a suflat absolut nimic."
Dl. consilier Neculai Tanase „ave?i salariul mare incepand de astazi, trebuie sa fi?i pregatit sa raspunde?i, nu?"
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „eu v-am raspuns si v-am spus ca ve?i primi un raspuns in scris."
Dl. consilier Neculai Tanase „mul?umesc, oricum este lipsa de transparen?a si va rog frumos sa trata?i ceta?enii asa cum se
cuvine."
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „cum spunea si colegul meu, suntem aici si reprezentam interesele ceta?enilor din minicipiul
Focsani. Si iarasi vreau sa intervin asupra acestui proiect cu aceeasi problema ca si la celelalte pe care le-am ridicat mai
devreme, cu auditul extern. Pentru cine nu stie exista departament de audit intern in Primaria Focsani care are 3 angaja?i si
pentru acest lucru d-le presedinte si d-le Primar aici de fa?a nu trebuie incheiat un alt contract cu o firma de audit extern. Nu
face cauza si este ilegal, numai cu amendamentul ca pe fonduri europene sunt anumite programe care cer acest lucru. Iarasi
este o chestie de netransparen?a si crede?i-ma pe site-ul Primariei nu este nici un contract din cele cu incredin?are directa pe
care dumneavoastra va ascunde?i asa dupa ele. Este aparatul de specialitate, iar raspunsul il vrem acum, din cauza faptul, ca
suntem aici sa votam in cunostin?a de cauza, nu asa."

Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „va aduc la cunostin?a ca prin dispozi?ia Primarului poate fi convocat un audit
extern ori de cate ori este necesar si imperios. Iar pentru detalii ve?i primi la fel un raspuns in scris."
Nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 13 voturi „pentru" si 8 voturi „ab?inere", devenind
hotararea nr. 257

Se prezinta punctul 5 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii si completarii art. 1 si 2 si anexelor nr. 1 si
nr. 2 la Hotararea Consiliului local al municipiului Focsani nr. 224/2017 privind aprobarea alocarii din bugetul local al
municipiului Focsani pe anul 2017, a sumei 55,30 mii lei pentru premierea elevilor din unita?ile de inva?amant preuniversitar de
stat care au ob?inut rezultate deosebite la olimpiadele si concursurile scolare pe discipline - faza na?ionala, organizate in
perioada iunie 2016 - iunie 2017.
Presedintele de sedinta d-nul Marius Eusebiu Iorga intreaba daca sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare.
Dl. consilier Emanuel Gongu „as propune un amendament daca se poate, am observat numele persoanelor care vor fi premiate
si as vrea sa mai adaug unul. Orasul Focsani are un medaliat cu 10 la bacalaureat, as propune un amendament care sa sune
asa: sa fie premiat si acest elev, d-ra Paun Oana Andreea de la Colegiul Cuza sa fie premiata cu cunatumul unei indemniza?ii
unui consilier local. Propun premierea elevei Paun Oana Andreea. Este un amendament. Este un caz special din punctul meu
de vedere."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „d-na Grosu va cer un sfat in legatura cu amendamentul facut de dl. consilier
Gongu. Il putem premia pe copil in prima categorie?"
D-na Carmen Grosu „Hotararea Consiliul Local se refera la premierea elevilor care au participat la olimpiadele si concursurile
na?ionale scolare din perioada iunie 2016 - iunie 2017. Conformitatea includerii unei alte persoane este a dumneavoastra a
Consiliului."
Dl. consilier Neculai Tanase „vroiam sa fac si eu acelasi amendament, i-am dat intaietate d-lui Gongu, este vorba de Arion
Felicia care a luat nota 10 la bacalaureat si noi propunem sa i se dea un premiu de 5.000 lei. Este singurul copil din jude?ul
Vrancea care a luat 10 la bacalaureat. In jude?ul Bacau au fost 20 si Bacaul a alocat mai bine de 1 miliard de lei. Eu spun ca
nu ar fi nici o nenorociere pentru Consiliul Local."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „sta?i un pic, dl. consilier Gongu spune ceva, dumneavoastra altceva. Eu spun
sa facem o adresa la inspectorat si cu siguran?a va fi un proiect in sedin?a urmatoare. Nu avem nimic imporiva sa ii premiem
pe elevii nostri care sunt eminen?i si care au ob?inut rezultate foarte bune la inva?atura. Cu siguran?a ca sunt 2-3, ca este unul
singur, pentru ca nici macar nu sti?i cum il cheama."
Dl. consilier Neculai Tanase „deci o cheama Arion Felicia."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „deci facem adresa si va promit ca va fi un proiect pe ordinea de zi luna
viitoare."
Dl. consilier Neculai Tanase „eu va spun ca o si stim pe fata, este un copil foarte bun."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „trebuie sa fim siguri, dumneavoastra spune?i un nume, dl. consilier Gongu un
alt nume. Nu este mai corect un referat de la Inspectorat?"
Dl. consilier Neculai Tanase „eu sunt de acord cu dumneavoastra."
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „eu ma gandeam ca este trist sa nu stim care sunt elevii de 10 din municipiul Focsani mai
ales ca este unul singur. Este rusinos sa nu stim, ca si Consiliu Local, vad ca nici colegii nu stiu. Nu se cade mai ales ca este
vorba de premierea tot a elevilor, este pacat, este un singur elev la nivel de jude? Vrancea care are 10 pe linie si
dumneavoastra nu l-a?i bagat absolut deloc in seama si vre?i si ne promite?i ca luna va fi proiect de hotarare, scuza?i-ma este
un amendament."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „in primul rand acest proiect vizeaza olimpiadele si concursurile scolare pe
discipline. Parerea mea personala este ca nu are nici o legatura cu bacalaureatul, dar printr-un amendament il puteam vota, dar
luna viitoare un proiect de hotarare expres pentru acest copil, pentru acest elev care a ob?inut aceste merite deosebite, cred ca
nimeni nu are nimic impotriva."
Dl. Primar al municipiului Focsani Cristi Valentin Misaila „a?i facut afirma?ia ca este din jude?ul Vrancea, vreau sa stiu si eu, de
la ce unitate de inva?amant este absolvent?"
Dl. consilier Neculai Tanase „la Colegiul Unirea, este absolvent si o cheama Arion Felicia si noi am propus 5.000 lei."
Dl. Primar al municipiului Focsani Cristi Valentin Misaila „asteptam informarea de la Inspectoratul Scolar. Este o propunere
foarte buna, o sa ?inem cont de ea si vom face un proiect de hotarare separat pentru ca nu face obiectul acestei hotarari. Mai
sunt si alte hotarari prin care se acorda premii elevilor."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „asa cum am discutat vom propune un proiect de hotrarare pe ordinea de zi
luna viitoare."
Dl. consilier Neculai Tanase „pe ce nume il propune?i?"
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „in urma adresei pe care o vom primi de la Inspectoratul Scolar vom ini?ia un
proiect de hotarare, este foarte simplu."
Nu mai sunt discutii, si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 21 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 258

Se prezinta punctul 6 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea modificarii art. 2 si art. 3 din Hotararea Consiliului
local al municipiului Focsani nr. 36/215 din 31.07.2012 privind aprobarea modificarii tarifelor locale pentru producerea,
transportul, distribu?ia si furnizarea energiei termice de catre S.C. ENET S.A. Focsani.
Presedintele de sedinta d-nul Marius Eusebiu Iorga intreaba daca sunt discutii pe marginea proiectului de hotarare.



Dl. consilier Neculai Tanase „d-le presedinte de sedin?a vreau sa va aduc aminte respectuos ca acest proiect nu a trecut la
comisii si daca nu a trecut la comisii trebuia retras pentru cel pu?in pentru astazi."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „eu stiu ca voturile din comisie sunt informative. Avem situa?ia voturilor de
ieri?"
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Marian Corhana „ieri pana la incheierea lucrarilor comisiei a venit dl. consilier
Nedelcu, a facut me?iunea ca este de acord, aceasta este realitatea."
Dl. consilier Neculai Tanase „d-le secretar dumneavoastra reprezenta?i legea, legalitatea, aici. Haide?i sa nu falsificam voturile,
cand s-a votat atunci, nu era. Daca dumneavoastra vre?i sa face?i in continuare ilegalita?i cum a?i mers si atunci cu Ateneul si
cu Teatrul, a?i spus ca este legal, nu a fost legal, s-a vazut clar ca nu a fost, daca vre?i sa face?i si acum tot la fel, face?i-o in
continuare. Mari?i tarifele la ENET si cu asta basta."
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Marian Corhana „se pare ca sedin?a de astazi a debutat sub auspicii care nu
trebuie sa le imbra?isam. Daca ne referim la proiectul de hotarare de la punctul 6, fac doar men?iunea ca ieri..., d-le consilier
cu tot respectul, au fost „n" situa?ii la comisii cand a?i venit mai tarziu, a?i consemnat punctul de vedere si s-a stabilit cvorumul
pe comisii. Situa?ia aceasta a fost si ieri. A?i fost prezen?i 13 si au fost ini?ial 6 cu 6, prin prezenta d-lui consilier Nedelcu s-a
ajuns la 7 cu 6."
Dl. consilier Neculai Tanase „dl. consilier Nedelcu a venit tarziu nu mai vorbi?i asa, a venit si nici macar nu a ascultat proiectul
dl. consilier. A venit mai tarziu, nu ar nici o vina dansul. Asta este, fiecare mai are si alte probleme."
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Marian Corhana „trebuie sa vorbim pe hartii. Raportul comisiei de buget este
semnat de dl. consilier radu Ni?u, secretar d-na consilier Valerica Bojoaica, analiza raportului, avizam favorabil. Eu imi
pregatesc sedin?a inainte de a intra in sedin?a de comisii."
Dl. consilier Neculai Tanase „d-le secretar asta este un fals, va spun de pe acum ca sa sti?i, de ieri."
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Marian Corhana „d-le consiler falsul daca l-a facut cineva..."
Dl. consilier Neculai Tanase „nu ma intereseaza cine la facut si cine nu l-a facut, ieri de doua ori s-a votat la comisii si a iesit ca
nu a trecut acest proiect."

Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Marian Corhana „eu pe aceste rapoarte nu semnez, sunt semnaturile
dumneavoatra, ca si consilieri."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „de la votul de ieri a lipsit doar dl. consilier Ungureanu Daniel si dl. consilier
Nistoroiu Alexandru, in rest am fost cu to?ii."
Dl. consilier Neculai Tanase „deci ieri s-a votat de doua si a iesit in minoritate."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „a?i votat si dumneavoastra si grupul PNL."
Dl. consilier Neculai Tanase „deci avem martori, daca eram eu singur, nu ma credea?i."
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Marian Corhana „domnilor, presedinte Radu Ni?u, secretar Valerica Bojoaica,
semneaza Ailincu?ei, Barsan, Ciocoeas, Dimitriu, Drumea, Filimon, Gongu, Iorga, Mersoiu, Nedelcu si Tanase, absen?i
Nistoroiu si Ungureanu. Va recunoaste?i semnaturile d-le consilier?"
Dl. consilier Neculai Tanase „si ce am semnat eu acolo? Da, eu am semnat si ce am semnat eu acolo? Am semnat ca a trecut
proiectul? Dumneavoastra glumi?i cu mine sau ce spune?i dumneavoastra acolo?"
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Marian Corhana „a?i semnat un raport."
Dl. consilier Neculai Tanase „am semnat ca semneaza toata lumea, dar asta nu inseamna ca eu am trecut proiectul acela.
Vre?i sa facem asa cu martori cu to?i colegii care au fost la comisie."
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Marian Corhana „d-le consilier nu eu ca si secretar prezent la comisiile de
specialitate intocmesc aceste rapoarte. Rapoartele le intocmeste secretarul comisiei. D-na Bojoaica este semnatura
dumneavoastra ca secretar? Nu dl. consilier Ni?u a prezidat sedin?a aseara?"
 
Dl. consilier Neculai Tanase „ieri s-a votat de doua ori si a iesit ca nu a trecut acest proiect, asa a fost."
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Marian Corhana „d-le consilier v-am spus adevarul, pute?i nega adevarul ca a venit
dl. consilier Nedelcu mai tarziu? D-le consilier a fost dl. consilier Nedelcu ieri la comisii?"
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „nu stiu de ce trebuie sa cred ca asta si cauta dl. consilier..."
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Marian Corhana „s-a facut men?iunea ca in ceea ce priveste proiectele la care a
lipsit voteaza „pentru". Asta a fost discu?ia."
Dl. consilier Neculai Tanase „de ce nu i-a?i intrebat pe to?i ei care au lipsit?"
Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Marian Corhana „pentru ca nu a mai venit nimeni d-le consilier inafara de dl.
consilier Nedelcu."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „d-le consilier in afara de faptul ca veni?i cu niste acuza?ii foarte grave, cu
niste discu?ii extremiste si tenden?ioase vreau sa va spun un lucru, ca votul in comisie este consultativ."
Dl. consilier Neculai Tanase „daca nu trece la comisii, nu intra in plen."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „este un proces verbal semnat si de dumneavoastra prin care avizam
favorabil."
D-na consilier Alina Ramona Drumea „eu spun totusi sa-l lasam pe dl. consilier Ni?u sa ne spuna pentru ca dansul ieri s-a
exprimat, daca a trecut sau nu proiectul, de comisie."
Dl. consilier Radu Ni?u „d-na consilier eu am condus ieri sedin?a de comisie, eu nu am numarat, eu am facut prezen?a.
Problema este in felul urmator, eu Radu Ni?u presedinte de comisie am facut prezen?a nominala a fiecarui consilier care a fost
in sala. Sunte?i de acord pe problema asta? Votul este consemnat de d-na consilier Bojoaica secretar si a fost cvorum pana la
urma."
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „revenim, o intreb pe d-na secretar al comisiei sa raspunda dumneaei."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „nu facem aici interogatorii."
D-na consilier Ana-Maria Dimitriu „nu, dar dumneaei este ce mai in masura sa elucideze ca asa este sau nu."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „nu mai facem nici un fel de interogatoriu, o sa trecem direct la vot. Daca este
legat de proiect d-le consilier, da, dar daca face?i aceleasi acuza?ii pe care le-a facut dl. consilier Tanase si veni?i cu
extremisme aici...."
Dl. consilier Ionu? Filimon „imi cer scuze d-le presedinte nu vin cu nici un fel de extremism, haide?i ca sa vada si ceta?enii,
d-le, dl. consilier Nedelcu nu a fost la acel proiect, acum nu putem sa votam fiecare prin telefon sau cand vine sau cand se
discuta proiectul la bun inceput, dansul nu a fost la acest proiect, este clar si colegii mei stiu, adica, pur si simplu haide?i sa nu
ne mai cramponam."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „acelasi lucru, va rog frumos, haide?i sa fim seriosi, sti?i foarte bine ca dl.
consilier Nedelcu a intrat la 5 minute dupa ce am inceput sedin?a."
Dl. consilier Ionu? Filimon „nu a fost la acel proiect, am in?eles ca dansul a venit si l-am vazut, dar nu a fost la acel proiect."



Dl. consilier Neculai Tanase „deci acel proiect nu a trecut ieri, pentru ca a fost o discu?ie, pentru ca se fac majorari de tarife la
ENET, la gigacalorie si de aceea majoritatea nu au fost de acord cu aceste mariri."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „ce in?elege?i dumneavoastra prin majoritate?"
Dl. consilier Neculai Tanase „neaparat vre?i sa pune?i povara pe ceta?enii municipiului Focsani. In realitate scade pre?ul pe
gigacalorie la operatorii economici si creste la persoanele fizice. Sti?i ca la noi este cea mai mare sau una din cele mai mari
gigacalorii din ?ara? Chiar asa? Chiar daca a dat ANRSC-ul. Noi nu am fost ieri de acord, in majoritate sa marim tariful la
gigacalorie, dumneavoastra vre?i oricum sa treaca sa mari?i, asta este grija dumneavoastra fa?a de focsaneni."
Dl. presedinte de sedin?a Marius Eusebiu Iorga „noi nu vrem neaparat sa


